
  Bestyrelsesmøde i Tunø Festivalforening   

Onsdag 17.09.14 – Folkestedet – Carl Blochs gade 28 - 8000 

Mødt: Jørn – Lars – Helle – Jannie – Kamilla – Peter – Rikke ----- Afbud: Hans - Jacob 

Dagsorden: Jørn – Referent: Pelle 

 

1. Nye lokaler: 

 Foreningen har fået tilbudt lokale muligheder hos Folkestedet i Carl Blochs gade. 
Prisen er 0 kr. Folkestedet ligger centralt i Aarhus lige over for godsbanegården. Bestyrelsen 
var enige om at indgå aftalen om de nye lokaler. Der vil snarest blive udsendt en vejledning i, 
hvordan formændene kan booke sig ind på lokaler. Fordelen er også, at lokalerne er i 
forskellige størrelser, som tilpasses efter det enkelte udvalg. Ligesom der i nogle lokaler er 
mulighed for brug af AV udstyr samt DVD. 

a. Tunø “Intim” Festival: 

Med indgåelse af aftale med Folkestedet har Tunø Festival ligeledes fået en unik 
mulighed i at promovere sig selv. Vi har mulighed for at lave ”intim” eller ”cozy” koncerter 
med op til 150 personer. Folkestedet får blot en del billetter, som ydelse, for at vi kan bruge 
lokalet. Der vil være Cafe åbent, hvor der er mulighed for at købe let mad, samt drikkevarer. 
Tunø Festival sørger for musik, teknik og samtidig kan vi sælge merchandise, 
medlemsskaber og billetter til Tunø Festival. Der bliver nedsat et udvalg som skal stå for 
musik og teknik samt det praktiske. 

2. Økonomi ved Helle: 

 Der mangler stadig et par større regninger fra leverandører samt det endelige 
punktum, som først kan sættes når moms med videre er på plads. Men det ser ok ud.  

Med hensyn til budget 2015, satser vi på antal billetter som i år, ca. 1300 stk. Der 
vil blive udbudt et antal 2 og 3 dages billetter som i år. 3 dages gældende for fredag, lørdag 
og søndag mens 2 dages gælder for lørdag og søndag.  

 

3. Inspirationsdag: 

 Denne løber ad stablen onsdag 24.09.14 kl. 19:00 på Pakhuset Odder banegård. 

 Alt er på plads. 

4. Pladsholdssekretær: 

 Karsten fra pladsudvalget gør det rigtigt godt, men der har været lidt 
kommunikations problemer via mail. Han er altid til at nå pr. telefon. Derfor synes 
formandskredsen, at han skal have noget hjælp til det administrative. Bestyrelsen finder et 
emne i samarbejde med Karsten. 

5. Skal vi have et hegnshold: 

 Nej det synes bestyrelsen ikke. Det skal fortsætte i regi Checkpoint Tunø som et 
”under udvalg”. Punktet tages op på det første formandsmøde i 2015. 

 

 



6. Indkøbsfunktion/depot: 

 Depotet bliver et selvstændigt udvalg, med Diana Sørensen som formand. Hun 
har hidtil været teamleder på Depotet, så hun kender forretningsgangen. 

 Fælles indkøbs funktionen skal forbedres. Måske vi skal prøve at sende vores 
indkøb i udbud, således vi kan få den bedste pris. Anita bliver ny Økonomiudvalgsformand 
og hun skal mere med ind over indkøbene. Jannie/Helle tager kontakt til Anita og 
Jannie/Anita laver en køreplan. 

7. TUMA og fremtiden: 

 Udlicitering blev diskuteret, men bestyrelsen mener ikke at vi kan opnå nok 
fordele. 

Vi mangler et helt nyt hold, da ingen fra i år vil fortsætte. Der vil dog blive taget 
kontakt, for at få dem, fra i år, til at genoverveje situationen.  

TeePeen var utilfreds med at de ikke havde plads til deres siddende gæster, 
inden døre i år, så de vil gerne have kavalergangen tilbage. Der vil blive arbejdet på en ny 
location til TUMAen. 

8. Nyt fra Tunø: 
 Der er orienterende beboerforenings møde i uge 42.  

Mejeriet Tunø, havde farvel sommer lørdag 20.09.14, med udsolgt til spisning. 

9. Evt.: 

 Levende debat om dit og dat og dut  

 

 

 

 

 


